

競技體操港隊甄選日 AG Squad Selection

甄選名單 Selection List

日期：2022 年 11 月 27 日 (星期日)

Date: 27 Nov 2022 (Sunday)

地點：順利邨體育館 體操館 Venue: Shun Lee Tsuen Sports Centre - Gymnasium

男子競技體操 MAG

(排名不分先後)

中文姓名 Chinese Name	英文姓名 English Name
周子煒	CHOW Tsz Wai
何鈺濤	HO Chi Ho
黎愉希	LAI Rex
賴信霖	LAI Shun Lam Zion
李日喬	LI Yat Kiu
謝一諾	TSE Yat Nok Enoch
嚴柏迪	YIM Pak Tik
阮善行	YUEN Cin Hang

女子競技體操 WAG

(排名不分先後)

中文姓名 Chinese Name	英文姓名 English Name
陳靜霖	CHAN Ching Lam
陳雪斐	CHAN Charisse
何蒨瞳	HO Sin Tung Hayslee
葉焯翹	IP Cheuk Kiu
江淮孜	KONG Wai Tsz Lucy
江詠琳	KONG Wing Lam Scarlett
林保言	LAM Bo Yin
林灝鈞	LAM Lok Ka
林絲桐	LAM Sze Tung
李襄	LI Sheung Soni
盧穎	LO Wing Louisa
麥愷甯	MAK Hoi Ning
翁婧愉	YUNG Ching Yu

本會已發送電郵通知以上參加者出席甄選，如有任何問題，請致電 2504 8233 與本會職員陳小姐聯絡。

*請於甄選日準時下午 1 時 45 分到達場館，並帶同身份證明文件報到以核對身份。

*所有參加者必須於出席甄選日前進行快速抗原檢測，並在檢測棒上寫上姓名和日期(必須於 11 月 27 日進行快測)，保存照片於智能電話，於報到時出示快速抗原檢測陰性結果。

The Association has sent a confirmation email to the above participants.

Should you have any further enquiries, please feel free to contact Ms. Kyle CHAN at 2504 8233.

*Please arrive at 1:45 pm and bring along the proof of identity for registration.

*All participants **must** complete the RAT test before attending the selection, **label the RAT test kit with the NAME and DATE (The test should be done on 27/11)**, then save a digital image of the RAT on the smartphone to present upon entering.